
امام جمعه فیض آباد:

اقدام ملی مسکن هر چه سریع تر عملیاتی شود

اجتماعی-  فرهنگی
روزنامه سیاسی، اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی خراسان رضوی

2
خبر

ورزش 

خداداد عزیزی:

فوتبال مشهد را دفن کرده  اند!

خــداداد عزیزی بــا بیان این کــه فوتبال مشــهد را 
دفن کرده انــد، افــزود: اتفاق خوب بــرای فوتبال 
اســتان زمانی رخ می دهد که واقعا مســئولان پای 
کار بیایند، اما فوتبال این شــهر را دفــن کرده اند، 
همان طور که قبل  از شهرخودرو ، تصمیم گرفتند 
ابومســلم را هــم دفــن کننــد. شــهرخودرو البتــه 
شرایطش کمی متفاوت اســت، چون شهرخودرو 
متعلق به مشــهد نبود. تیمی که یک بازیکن بومی 
درست نداشت، تیمی که مدیرانش می خواستند 
مشهدی ها در آن نقشی نداشته  باشند. عزیزی در 
گفت وگو با ایسنا، در باره وضعیت ورزش خراسان 
رضوی ، اظهار کرد: ورزش استان متاسفانه وقتی 
دست اهلش نباشد همین می شــود که می بینید. 
اتفاقاتی در ورزش شهر مشهد رخ می دهد که واقعا 
عجیب اســت. ابدا درک نمی کنم چطور برخلاف 
تمام استان های ایران، مسئولان شهری و استانی 
در خراسان رضوی علاقه ای به داشتن تیم فوتبال 
ندارند. چرا دوست ندارند جوانان در ورزشگاه ها 
باشند؟ وی همچنین در باره وضعیت شهرخودرو 
و حفظ این تیم با وجود سقوط به لیگ یک، افزود: 
نمی خواهیم که معادله چنــد مجهولی حل کنیم. 
تیم لیگ یکی قیمتش مشــخص اســت، اوضاعش 
مشخص است، اگر می خواهید این تیم را نگه دارید 
باید شرایطش را شــفاف بسنجید. این تیم حداقل 
۳۰ میلیارد بدهی دارد، 2۰ میلیارد هم لابد بابت 
فروش بایــد به مالــک فعلی پول بدهند، می شــود 
۵۰ میلیارد و حداقل پولی اســت که برای داشتن 
این تیم لیگ یکی در مشــهد نیاز اســت. دوســتان 
اگر فوتبال را درک نمی کنند، حســاب و کتاب که 

بلد هستند.
سرمربی اسبق ابومسلم با اشاره به سرنوشت پیام 
و ابومسلم اظهار کرد: به فرض که تیم لیگ یکی را 
با این میزان بدهی نگه داشــتند. بعد از ماندن تیم 
می خواهند چه کنند؟ چگونه قرار اســت برای تیم 
خرج شود؟ قرار است به سرنوشت ابومسلم و پیام 
دچار شود؟ اول باید چاه را پیدا کنند و بعد تیم را در 
آن بیندازند. این که تیم را تحویل بگیریم که حرف 

نشد. پیام، ابومسلم و ... چه شدند؟
عزیزی خاطرنشان کرد: ســابقه ول کردن و رفتن 
در این شهر خیلی زیاد اســت. سرنوشت ابومسلم 
و پیام و سیاه جامگان مشــخص است. اگر هم قرار 
شــد تیم را از مالــک فعلــی بگیرند، بایــد عقلانی 
عمل کنند تا طــرف چند وقت بعد نگویــد تیم را به 
مشــهدی ها انداختم و رفتم. پیش کسوت فوتبال 
ایران گفت: چطور می شــود که باشــگاه سپاهان 
در ســال نزدیک به ۵۰۰ میلیارد در ورزش هزینه 
می کند، فولاد هــم به همین ترتیــب. کرمان که با 
هر متر و معیاری نسبت به مشهد کوچک تر است، 
سه تیم دارد و هر سال ۳۰۰، ۴۰۰ میلیارد هزینه 
می کنــد. بعد مشــهد با ایــن همه بازیکن مســتعد 
نباید تیم داشته باشــد؟ گل گهر و مس رفسنجان 
و مس کرمان چند بازیکــن کرمانی دارند؟ برخی 
مسئولان در خراســان و مشــهد به فوتبال خیانت 
کردند. امروز شما ببینید خراسان کجای فوتبال 

ایران است؟

ا ز میان خبر ها

گوناگون 

بازدید مشاور وزیر میراث فرهنگی 
از محوطه های تاریخی نیشابور

مشــاور وزیر و مدیرکل امور حقوقی و املاک وزارت 
میراث فرهنگــی، گردشــگری و صنایع دســتی از 
مجموعه هــای فرهنگــی و محوطه هــای تاریخــی 
شهرستان نیشابور بازدید و به مشکلات حقوقی آن ها 
رســیدگی کرد.به گزارش روابط عمومــی اداره کل 
میراث فرهنگی، گردشگری و صنایع دستی خراسان 
رضوی، رئیس اداره میراث فرهنگی، نیشابور گفت: » 
مشاور وزیر و مدیرکل امور حقوقی و املاک وزارتخانه، 
کارشناســان امور حقوقی وزارتخانه و مســئول امور 
حقوقــی اداره کل از مجموعه هــای فرهنگــی و 
تاریخی خیام، عطار، کاروان ســرای عباســی، موزه 
باستان شناسی و موزه حیات وحش بازدید کردند و 
مشکلات ساخت و سازهای غیر مجاز در محورهای 
گردشگری و میراث فرهنگی و اراضی واقع شده در 
پهنه ها و محوطه های میراث فرهنگی در این بازدید 
بررســی شد.ســعید داغســتانی افزود: همچنین با 
حضور مســئول حقوقــی اداره کل میراث فرهنگی، 
گردشــگری و صنایع دســتی خراســان رضــوی در 
دادگاه، دفاعیــه محوطه تاریخی و باســتانی فیروزه 

خاتمه پیدا کرد.

سرپرست اداره فرهنگ و ارشاد 
رشتخوار معارفه شد

خاکشــور / آیین تکریم و معارفه سرپرســت جدید 
اداره فرهنگ و ارشاد اسلامی شهرستان رشتخوار 
با حضــور فرماندار رشــتخوار، جانشــین مدیرکل 
فرهنگ و ارشاد اسلامی خراسان رضوی و جمعی 
از مسئولان برگزار شد. در این مراسم طی حکمی 
از طــرف محمد حســین زاده، مدیــرکل فرهنگ و 
ارشاد اسلامی خراسان رضوی، مجتبی داوری به 
عنوان سرپرست جدید فرهنگ و ارشاد شهرستان 
رشــتخوار معرفی  شــد  و از زحمات و خدمات ۱۱ 
ســاله مهدی یپرم، رئیــس قبلی فرهنگ و ارشــاد 

اسلامی تجلیل و قدردانی به عمل آمد.

70 درصد نانوایی های جغتای به 
کارت خوان هوشمند تجهیز شدند

گفتی / مدیر جهاد کشــاورزی شهرستان جغتای از 
تجهیز 7۰ درصدی نانوایی های این شهرســتان به 
دستگاه کارت خوان هوشمند خبر داد. محمد جواد 
ایزدیان بیان کرد: در راســتای طرح مردمی سازی و 
توزیع عادلانه یارانه ها، سیستم کارت خوان هوشمند 
در 7۰ درصد واحد های نانوایی این شهرستان نصب 
شــده و مردم می توانند با هرنــوع کارت بانکی بدون 
محدودیت خرید کنند.وی با بیان این که این دستگاه 
برای تمام نانوایی های فعال شهرستان نصب و فعال 
خواهد شد، گفت: این طرح با هدف شفاف سازی روند 
تهیه نان از منظر نوع آرد، مقدار مصرف و کنترل قیمت 
اجرا می شــود که از مهم ترین مزایــای آن جلوگیری 
از قاچاق آرد، مدیریت مصــرف نان، کاهش ضایعات 
نان، ایجاد فضای رقابتی ســالم بین نانوایی ها و بالا 
بردن کیفیت نان است. رئیس اتحادیه صنف نانوایان 
شهرستان جغتای نیز گفت: در این شهرستان ۱۰۴ 
واحد نانوایی فعال هستند که از این تعداد ۱7 واحد 

آزاد پز و 9 واحد ویژه صنف و صنعت هستند.
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پوریوسف/امام جمعه فیض آباد در خطبه نماز 
جمعه این هفته گفت: بازار مسکن رهاست  کمر 
مستاجران زیر بار کرایه های سنگین خم شده 
است شاید بتوان یک شب بدون شام به سر کرد 
ولی نمی توان بدون سر پناه بود، اگر می خواهید 
اقدام ملی مســکن را انجام بدهیــد انتظار این 
است که هرچه سریع تر عملیاتی شود و در حد  

تصمیم و حرف باقی نماند.
حجت الاسلام والمسلمین اسلامی گفت: اگر 
مســئولی بخواهد از قدرت خــودش در جهت 
مسائل شخصی و باندی استفاده کند خیانت 
است، مدیر انقلابی نباید به جز خدا را  در نظر 
داشته باشد و اگر مسئولان هم ترک فعل داشته 
باشــند و جرئت مقابله با زیادی خواهــی ها را 
نداشته باشند و در مسیر اجرای عدالت از قدرت 

خود استفاده  نکنند باز هم خیانت کارند.
دکتر اســلامی با انتقاد از اجاره بهای سنگین 
مســکن گفــت: بــازار مســکن رهاســت کمر 
مســتاجران زیر بــار کرایــه های ســنگین خم 
شده است شاید بتوان یک شــب بدون شام به 
 سر کرد ولی نمی توان بدون ســر پناه بود، اگر 
مــی خواهیــد اقــدام ملــی مســکن را انجــام 
بدهیــد انتظار این اســت کــه هرچه ســریع تر 
عملیاتی شــود و در حد  تصمیــم و حرف باقی 
نماند.وی  با درخواست از مالکین برای رعایت 
حال مســتاجران افــزود :مصوبه اخیر  ســتاد 
اقتصادی دولت در تعیین سقف  افزایش اجاره 
بها یک مُســکن اســت و ما انتظار داریم دولت 
اقدام عملیاتی در این زمینه داشــته باشــد و ما 
از مســئولان شهرســتان برای اجــرای مصوبه 
محدودیت افزایــش کرایه ها خواســتار اقدام 
جدی هســتیم.امام جمعه فیض آباد با اشــاره 
بــه توصیه مقــام معظم رهبــری  به مســئولان 
قضایی درباره برخورد با اراذل و اوباش افزود: 
باید امنیت روانی و جسمی مردم مد نظر باشد 
و با انتشــار دروغ و تشــویش اذهان عمومی در 
فضــای مجازی  برخــورد شــود.وی همچنین 
گفت: در روزهای اخیر شــاهد سفرهای مکرر 
سفیران کشورهای مختلف  و مقامات آن ها به 
ایران بودیــم و قرار اســت  دور جدید مذاکرات 
برجام در قطر شروع شود  این یعنی دیپلماسی 
متوازن که از ظرفیت همه کشورها به نفع منافع 
ملی استفاده شود و هر کشوری عزت و مصلحت 
ملی ما را رعایت کنــد  قابلیت رابطــه  را دارد.
آمریکایی ها باید به تعهدات خود عمل کنند ،آن 
ها بودند که از برجام خارج شدند و عهد شکنی 
کردند  ما برجام را بــرای برجام نمی خواهیم، 
باید نتیجه مذاکرات برجام  رفع تحریم ها و به 

نفع  رفاه اجتماعی و اقتصادی مردم باشد.
نشتیفانی/ حجت الاسلام والمسلمین زاهدی 
امام جمعــه باخرز نیز این هفته گفت:ســالروز 

سرنگونی هواپیمای مسافربری ایران در خلیج 
فارس توسط ناوگان آمریکا به نمادی از حقوق 
بشــر آمریکایــی تبدیل شــده اســت و همگان 
دیده انــد که آن هــا به هیــچ چیزی جــز منافع 
خودشــان فکر  نمی کنند و حتی بــرای حقوق 
بشــر شــهروندان شــان به ویژه سیاه پوستان، 
کوچک ترین ارزشی قائل نیستند.وی افزود: 
در وضعیــت فعلی که دشــمنان قســم خورده 
نظام به شدت علیه انقلاب اسلامی ایران فعال 
هستند و لجن پراکنی می کنند، مسئولان باید 
با قدرت کار کنند و اقتصاد و کنترل گرانی ها را 
سامان دهی کنند. امام جمعه باخرز ادامه داد: 
قانونی مبنی بر تعیین سقف افزایش اجاره بها 
تصویب شده که صاحبخانه حق  ندارد بیشتر از 
2۵ درصد آن را افزایش دهد و همه موظفیم به 
آن عمل کنیم. کسی که مستاجر است و خانه ای 
ندارد، یعنی توان خرید یک خانه ندارد و از طبقه 
محروم جامعه است. باید انصاف داشته باشیم 
 و به خاطــر خدا بــه این افــراد کمک کنیــم و با 
اجاره های خارج از توان مردم، موجب سخت تر 

شدن وضعیت معیشتی مستأجران نشویم.

باید دست مفسدان اقتصادی قطع شود	 
ایشان زاده/ حجت الاسلام هراتی مطلق امام 
جمعه قوچان هم بااشــاره به دیــدار اخیر مقام 
معظم رهبری با رئیس قــوه قضاییه و کارکنان 
این قوه و تاکید ایشان بررصد کامل حقوق عامه 
و جلوگیری از تضییع آن افزود: متاسفانه عده 
ای بدون توجه به اهداف انقلاب و خون شهدا 
به بیت المال دست درازی کرده و حق و حقوق 
مردم را باحلقــوم باز خــود بلعیده انــد که باید 
دست این مفسدان قطع شود و قوه قضاییه در 
این خصوص و پیشگیری از وقوع جرم ، وظیفه 
و مســئولیت دارد.  وی همچنیــن بااشــاره به 
افزایش دما و کاهش بارندگی ، مردم را به صرفه 

جویی در مصرف آب و برق توصیه کرد.
اصغری/ امام جمعه شهرســتان فریمان در 
خطبه های نماز جمعه این هفتــه گفت :به 
سالروز ازدواج امام علی )ع(و حضرت فاطمه 

)س( نزدیک می شویم و مردم باید افتخارشان 
ازدواج آســان باشــد، آبروی ما بــه ازدواج های 
پرهزینه نیست بلکه آبروی ما دین ماست. حجت 
الاسلام سید مهدی معلمی با اشــاره به هفته 
افشــای حقوق بشــر آمریکایی گفت: فقط در 
جنگ ویتنام بیش از چهار میلیون کشته و ۱7 
هزار شهید ترور نیز در کشــور داریم  که توسط 

منافقین و با حمایت آمریکا انجام شد.
شمس آبادی / امام جمعه جوین در خطبه های 
این هفته با اشــاره به برگزاری باشــکوه یادواره 
شهدای شهرستان که پنج شنبه گذشته در چمن 
هلال احمر جوین برگزار شــد، گفت :  با شکوه 
ترین مهمانی شهدا  در این شهرستان  اجتماع 
بی سابقه دوستداران شهدا در همایش یادواره 
2۸۵  شــهید ایــن شهرســتان در ذیــل کنگره 
هجده هزار شهید خراسان رضوی بود که واقعا 
جای تقدیر دارد.حجت الاســلام والمســلمین 
بوژمهرانی با اشاره به ســالگرد ازدواج حضرت 
علی علیه الســلام با  فاطمه زهــرا )س( گفت : 
شــاخصه ازدواج در جامعه ما باید ازدواج ساده 
باشد و این رسوم غلط و تجملات و اسراف  ها از 
مراسم زیبای ازدواج پاک شود . خطیب  جوین 
تصریح کرد : حیف نیست  به دلیل   رسوم باطل 
و چشم و همچشمی یک ازدواج پاک و آسمانی  
به تعویق بیفتد . وی با انتقــاد از تکیه کلام غلط 
مهریه را کی داده و کی گرفته است، گفت: اتفاقا 
برخلاف باور غلط مردم  مهریه یک دین است  و 
اگر به هر شکلی از پرداخت آن خودداری ش ود ؛ 

وجاهت شرعی ازدواج از بین می رود.
کلاته/ خطیب جمعه ســبزوار نیز روز گذشته 
گفت: این که فصل جابه جایــی و نقل و انتقال 
مستاجران فرا رسیده، صاحبخانه ها و مالکان 
به شکرانه این که خانه دار هستند با مستاجران 
با انصاف و مروت رفتار کنند. حجت الاســلام 
محمود شــریفی اظهار کرد: دشــمن با جنگ 

روانی و رســانه ای و از طریق تولید اخبار دروغ 
و بزرگ نمایی مشکلات تلاش دارد مردم را در 
برابر مســئولان و نظام جمهوری اسلامی قرار 
دهد. در حوزه فضای مجــازی باید چارچوبی 
قانونی وضع شود که امنیت روانی مردم با دروغ 

و شایعه پراکنی ها مخدوش نشود.
صفری / همچنین امام جمعه گناباد در خطبه 
نماز جمعه روز گذشــته گفت: اجــاره خانه ها 
به نســبت کل کشــور در گناباد بیشــتر است و 
متاســفانه 6۰درصــد، اجــاره هــا را در گناباد 
بالا برده انــد در حالــی که 2۵ درصــد قانونی 
است و این افزایش قیمت بیشــتر قابل توجیه 
نیست .حجت الاسلام حســن صادقی افزود: 
یک درخواســت هــم از ادارات و دانشــگاه ها و 
شــرکت های گناباد داریم که آن این اســت که 
خریدهایشان را از کسبه  خود شهرستان داشته 
باشند .دو سال است که کرونا به بازاریان آسیب 
زده از همین کسبه خرید کنید .وی افزود:برخی 
از کشورهای عربی منطقه مانند اردن ، امارات و 
اسرائیل به تازگی موضوع تشکیل ناتوی عربی 
را مطرح کرده اند و ضمنــا ایران را تهدید کرده 
اند اولا این اولین بار نیســت که ایــن مزدوران 
حــرف از ائتلاف مــی زنند چند ســال قبل هم 
همین کشــورها توطئــه تابســتان داغ را علیه 
ایران کلید زدند و کاری از پیش نبردند ثانیا آن 
قدر اختلاف بین آن ها وجود دارد که این پیمان 
ها روی کاغــذ باقی می ماند . الحمــد لله ایران 
اسلامی در اوج اقتدار نظامی است و اگر حکام 
بی غیرت عرب روزی حماقت کنند پوزه کثیف 
شان توســط مقاومت اســلامی به خاک سیاه 

مالیده خواهد شد.

آقای استاندار نتیجه بازرسی از بازار را 	 
اعلام کند

حقدادی/ خطیب جمعه تربت جام  با اشاره به 
این که سرزدن و بازرسی از بازار باید اثر بخش 
باشد گفت: آقای استاندار قرار نیست که تورم 
و گرانی تثبیت شود ارزاق، لوازم تحریر، اجاره 
مســکن و ...همه چیــز چند برابر قیمت شــده 
است اقتصاد را درمان کنید نه تسکین، تا مردم 
زندگی کنند. حجت الاسلام معتمدی فر افزود: 
با این گرانی ها انتظار دارید که جامعه آرام باشد 
گرانی اخلاق را بد و مردم را به ستوه می آورد و 
یارانه تسکین دهنده است و گرانی درمان نمی 
شود ،آقای اســتاندار و دیگر مدیران که از بازار 
بازرسی دارند نتایج بازرســی را به مردم اعلام 

کنند که چه شد.


